
Zápis zo zasadnutia č.2/2020 

Výboru sekcie diaľkového plávania SPF 
konaného dňa 4.6.2020 on-line formou cez platformu Zoom 

 začiatok o 19:00 hod. 
  

 
Prítomní členovia VSDP: p. Peciar, , p. Gutyan, p. Košťálová, p. Nowak, p. 

Suchánek, p. Dubčáková 
Prítomní pozvaní: p. Grznárová, p. Šulek, 
Ospravedlnení: 
 

1. Otvorenie 
 

P. Peciar privítal pozvaných prítomných členov Výboru sekcie diaľkového plávania a           
pozvaných hostí. 
Konštatoval, že na začiatku zasadnutia VSDP je prítomných 4 členov a VSDP je            
uznášaniaschopný. 
Počas rokovania k bodu č. 1 neprítomní : p. Košťálová, p. Suchánek 

 
 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 
 
Návrh programu zasadnutia VSPL: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  
3. Kontrola úloh VSDP SPF 
4. Súťaže 2020 
5. Reprezentácia 
6. Rôzne  

 
 

 
 
Uznesenie SPF/2020/VSDP/Z2/U1 
Výbor sekcie plávania schvaľuje program zasadnutia VSDP v znení: 
 

1. Otvorenie 
2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  
3. Kontrola úloh VSDP SPF 
4. Súťaže 2020 
5. Reprezentácia 
6. Rôzne  

 
Hlasovanie: Za: 4 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 



3. Kontrola úloh VSDP SPF:  

Úloha č. 1 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu vypracovať 
propozície na podujatie Majstrovstvá SR v diaľkovom plávaní a Ružinovský maratón. 

 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Grznárová, p. Nowak 

úloha trvá 

  

Úloha č. 2 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu doplniť technického 
usporiadateľa UNISPORT CLUB SLOVAKIA pod podujatie Majstrovstvá SR v diaľkovom 
plávaní a Ružinovský maratón do Športovo-technických dokumentov diaľkového plávania na 
rok 2020 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Grznárová, p. Nowak 

úloha trvá 

Úloha č. 3 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu narátať a zabezpečiť 
potrebný počet medailí a diplomov na súťaže Slovenského pohára v diaľkovom plávaní na rok 
2020. 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Grznárová, p. Košťál 

úloha trvá 

 

Úloha č. 4 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu pripraviť návrh potvrdenia 
o absolvovaní školenia rozhodcov v diaľkovom plávaní. 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Nowak 

úloha trvá 

 

Úloha č. 5 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu osloviť riadneho člena SPF 
XBS swimming či by nemali záujem o technické usporiadanie podujatia Finále SP v DP v 
Šamoríne.  

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: VSDP 

úloha trvá 

Úloha č. 6 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu nakúpiť lekárničky na 
podujatia reprezentácie s potrebným vybavením. 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Nowak, p. Dubčáková 



úloha čiastočne splnená 

 

Úloha č. 7 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu prerobiť Plán práce na 
RTC 2020 podľa aktuálnych vzorov. 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Gutyan 

úloha splnená 

 

 
4. Súťaže 2020 
 

- p. Peciar informoval členov VSDP o záujme p. Belicovej, organizátorky triatlonových 
pretekov na vodnej ploche Ľuboreč o zaradenie podujatia ako ďalšieho kola SPDP. p. 
Nowak uviedol, že so zaradením tohto podujatia do viackolovej súťaže SPDP by 
nemal byť problém. Mohli by sa tam plávať disciplíny 1km, 3km, 5km. Zároveň je ale 
potrebné dohodnúť ďalšie organizačné súvislosti, ako napr. kto zabezpečí rozhodcov, 
či SPF alebo má organizátor vlastných. V prípade, že by rozhodcov zabezpečovala 
SPF by ich stačilo do 10. 

- následne prebehla diskusia, ktoré ďalšie podujatia sa zaradia do SPDP. Záujem o 
usporiadanie jednotlivých kôl mali Piešťany, kde by sa mohlo štartovať v disciplíne 
5km aj v rámci Majstrovstiev SRv DP. Na vyššie spomínanom Ľuboreči by mohli byť 
zahrnuté disciplíny 1km a 3km. Zároveň je potrebné prezistiť, či pretrváva záujem 
miestnych oddielov z Košíc a Michaloviec o usporiadanie podujatí v diaľkovom 
plávaní po súčasnej situácii s COVID-19.  

- p. Grznárová informovala členov VSDP o záujme oddielu UNISPORT CLUB o 
usporiadanie podujatia Majstrovstvá SR v DP ( v disciplíne 10 km ) + Ružinovský 
maratón v termíne 31.8.-1.9.2020 v Bratislave na Zlatých Pieskoch.  

- členovia VSDP sa zhodli, že posledné kolo súťaže, Finále SP v DP by sa mohlo 
uskutočniť dňa 20.9.2020 v Šamoríne. 
 

Úloha č. 8 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu prezistiť či zo strany 
oddielov trvá záujem o usporiadanie podujatí a pripraviť propozície súťaží zaradených do 
Slovenského pohára v diaľkovom plávaní. 

Termín: do 20.06.2020 Zodpovedná osoba: p. Nowak, p. Grznárová 

 
 

5. Reprezentácia 
 
- členovia VSDP vzhľadom na relatívny úspech minuloročných diaľkoplaveckých 

kempov diskutovali o možnosti sústredenia aj tento rok. Diskusia prebehla o 
stanovení vhodného termínu ako aj mieste konania. 

- p. Dubčáková navrhla miesto konania kempu Bratislavu, načo p. Nowak odvetil 
že v Bratislave by bol problém zabezpečiť voľné dráhy na tréningy.  



- 19:15 hod. : pripojila sa p. Košťálová, počet prítomných členov VSDP: 5 
- členovia VSDP po ďalšej diskusii navrhli termín konania kempu tretí alebo 

štvrtý júlový týždeň, k otázke dĺžky p. Gutyan navrhol, aby sústredenie trvalo 7 
dní. 
 

Úloha č. 9 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu prezistiť možnosti 
uskutočnenia kempu diaľkoplavcov v Šamoríne, v areáli X-Bionic Sphere a v Piešťanoch. 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Nowak, p. Suchánek 

Úloha č. 10 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu prezistiť koľko plavcov 
by malo záujem zúčastniť sa na tohtoročnom kempe. 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Gutyan 

- p. Nowak upozornil členov VSDP, že všetky vrcholné podujatia v diaľkovom plávaní 
sa z roku 2020 presunuli na rok 2021. Je potrebné prepracovať celý Plán práce 
reprezentačného družstva ako aj rozpočet sekcie. Zároveň uviedol, že v susednej 
Českej republike sa napriek momentálnej situácii s COVID-19 koná množstvo 
podujatí. 

- p. Gutyan navrhol zúčastniť sa s reprezentáciou na maratóne v Brne, ktorý sa koná dňa 
12.7.2020. Je to dobrá príležitosť otestovať výkonnosť. p. Peciar s týmto návrhom 
súhlasí a podporuje účasť na tomto podujatí. Zároveň navrhli do výjazdov zahrnúť aj 
podujatie vo Woerthersee ( Rakúsko ), kde sa štartuje v disciplínach 10 a 16 km a Seč 
( ČR ). 

- 19:38 hod. : pripojil sa p. Suchánek, počet prítomných členov VSDP: 6 
- p. Peciar sa prítomným členom VSDP ospravedlnil za neinformovanie o 

nominácii trénerov reprezentácie na tréningy v špeciálnom režime ( 50m KP 
Pasienky, Bratislava ) prebiehajúce od 18.5.2020. Bolo nutné trénerov 
zabezpečiť v urýchlenom režime. Nasledujúce nominácie trénerov sa budú 
schvaľovať cez VSDP.  

- p. Košťálová uviedla, že by bolo ideálne, aby na podobné akcie a výjazdy 
reprezentácie so zverencami chodili ich osobní tréneri, s čím súhlasil p. Peciar aj 
p. Nowak. Otázkou ostáva, či nato budú financie v rozpočte ale je to dobrá cesta, 
výdavky budú závisieť aj od toho kde sa dané podujatie uskutoční, resp. 
vzdialenosť miesta podujatia od SR. 

 

Úloha č. 11 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu prepracovať a 
aktualizovať Plán práce reprezentačného družstva v diaľkovom plávaní na rok 2020. 

Termín: bez zbytočného odkladu Zodpovedná osoba: p. Gutyan 

 
 
 
6. Rôzne  
 



- p. Gutyan sa vrátil k záležitosti kempu, členov VSDP sa opýtal, či sa bude konať tretí                
alebo štvrtý júlový týždeň, p. Peciar navrhol približný termín 20.-27.7.2020. p.           
Košťálová reagovala, že bude potrebné prezistiť v X-Bionic Sphere v Šamoríne, či v             
danom termíne neprebiehajú letné tábory. 

- p. Dubčáková sa členov VSDP opýtala, či by alternatívnym miestom na konanie            
kempu nemohli byť Piešťany, s čím súhlasil p. Suchánek. V doobedňajších hodinách            
by sa mohlo trénovať na 25-metrovom bazéne, poobede zas na vodnej ploche Sĺňava.             
Navrhol, že prezistí možnosti ubytovania. Zároveň sa opýtal, či by termín nemohol            
byť stanovený pred uskutočnením podujatia Slovakman (1.8.2020). p. Nowak         
odpovedal, že by sa kemp kľudne mohol uskutočniť aj vtedy. p. Peciar k tomuto              
podujatiu uviedol, že najmladší ročník aký sa môže Slovakmana zúčastniť je rok            
narodenia 2006. 

- p. Suchánek a p. Nowak uviedli, že prezistia koľko by stál kemp v Šamoríne, resp. v                
Piešťanoch. Ďalšou z možností je kemp organizovať opäť aj na východe, napr. v             
Michalovciach alebo v Košiciach. 
 

Úloha č. 12 /2020: Výbor sekcie diaľkového plávania ukladá úlohu informovať sa o 
možnostiach diaľkoplaveckého kempu v Piešťanoch a informovať o približnej cene členov 
VSDP. 

Termín: do 7.6.2020 Zodpovedná osoba: p. Suchánek 

 
- p. Košťálová informovala členov VSDP o skutočnosti, že oddiel UNISPORT CLUB           

má záujem byť technickým usporiadateľom podujatia M-SR v diaľkovom plávaní +           
Ružinovský maratón a už vybavuje potrebné povolenia cez organizáciu STaRZ.  

- p. Dubčáková uviedla že je po skompletizovaní podujatí a termínovej listiny nutné            
informovať členov SPF o konaní akcií, propagovať propozície medzi oddiely a pozvať            
čo najviac plavcov. Pozitívom by mohol byť aj fakt že množstvo detí trénovalo počas              
obdobia kedy boli zatvorené plavárne na otvorenej vode. S propagáciou podujatí by            
mohol pomôcť p. Patrik Pavelka a p. Grznárová. 

- p. Suchánek uviedol že bol prekvapený v negatívnom zmysle ako málo športovcov sa             
prihlásilo na on-line podujatie kde sa dištančne plávali 3 km. p. Dubčáková reagovala             
že sa dané podujatie mohlo viac propagovať medzi oddiely. p. Peciar poďakoval za             
účasť na on-line podujatí ako aj za zabezpečenie tréningov v Bratislave pre            
reprezentantov.  

- p. Košťálová informovala členov VSDP o ponuke z X-Bionic sphere o špeciálnych            
cenách a podmienkach pre športové zväzy počas jesene 2020, p. Peciar: stojí to za              
zváženie. 

- p. Grznárová sa členov VSDP opýtala či tento rok budú vecné ceny pre víťazov              
Slovenského pohára v diaľkovom plávaní. p. Suchánek uviedol že je potrebné upresniť            
kritériá vyhodnotenia jednotlivých víťazov. p. Peciar reagoval, že túto záležitosť ešte           
prezistí, situácia sa vyvinie podľa toho či sa mu opäť podarí zohnať sponzora.  
 
 

 
 
 



Ukončenie zasadania Výboru sekcie diaľkového plávania o 20:45 hod.  


